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Hovedstyremøte  
Mandag 04.12.2023 kl. 1930 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

58 Godkjenning av protokoll og innkalling Henrik, Sverre 

59 Omorganisering fotball/toppfotball Sverre 

60 Budsjett 2024 Berte, Sverre 

61 Status ØHIL håndball Annehilde 

62 Midlertidig sportssjef i ØHIL bandy Sverre 

63 Evalueringer 2014-2023 Sverre 

64 Julestemning Sverre 

65 Møtekalender 2024 Sverre 

66 Eventuelt 
-Strategisamling 
-Kjørestopp 
-Støtte fra stiftelse 

Henrik, Sverre 

 
 

 
Innkalt: Henrik, Kathrine, Annette, Christiane, Berte, Hilde, Annehilde, Sverre 
Forfall: Christiane og Annette (avgitt stemmer på vedtakssakene), Kathrine 
 
Invitert: Morten, Kristoffer, ØHILs idretter 
Tilstede: Annehilde (håndball), Morten 
 
Kalender: 
 
Mandag 12. februar kl 1930 (årsregnskap 2023, budsjett 2024) 
Mandag 11. mars kl. 1930 (årsmøtesaker) 
Onsdag 20. mars (årsmøte med påfølgende styremøte) 
 
 
 
 
 
  



  

 2 

 

Møtedato 04.12.2023 

 

Saksnummer 58 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
Protokoll fra forrige styremøte (30.10.2023) er sendt på mail og publisert på www.ohil.no. 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet 04.12.2023 er sendt ut på mail.   
 

Vedtak: 
 
Protokollen fra møtet 30.10.2023 og innkallingen til møtet 04.12.2023 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

  

http://www.ohil.no/
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Møtedato 04.12.2023 

 

Saksnummer 59 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Omorganisering fotball/toppfotball 

Orientering:  
 
I sak#55 ble det orientert om en prosess rundt omstrukturering, der treningsgruppen KEU var foreslått 
flyttet fra avdeling Toppfotball til Fotball.  
 
Omstruktureringen er nå besluttet, slik det framkommer av vedlagt e-post mellom styrene (vedlegg 1). E-
posten svarer i korte trekk på hovedstyrets ønske om praktiske og økonomiske konsekvenser.  
 
Tilleggsinformasjon:  
 
Den direkte overføringen som er gjort fra avdeling fotball til prosjekt/avdeling toppfotball de siste årene er 
redusert i tråd med den langsiktige målsetningen om at «ØHIL Toppfotball skal være selvfinansierende»: 
 

- 2022: 1,0 MNOK 
- 2023: 0,6 MNOK 
- 2024: 0,25 MNOK 

 
Det vil fortsatt være interaksjon mellom avdelingene, og noen forhold som ikke er en del av regnestykket; 
 

- Toppfotball belastes ikke for bruk av anleggsflater, og prioriteres tid på anleggene som tidligere. 
(Kostnader som uansett må dekkes).  

- Støtteordninger som tilføres fra Toppfotball Kvinner og NFF tilfaller ØHIL Toppfotball (selv om noen 
av kriteriene omhandler stillinger i ØHIL (HS) og ØHIL fotball. (Stillinger det uansett er behov for). 

- Bruk av ansatte/engasjerte vil benyttes på tvers av avdelingens uten økonomisk avregning. 
 
Daglig leder har vært tett på prosessen og mener løsningen er god både sportslig, strukturelt og svarer ut 
de økonomiske forutsetningene som har ligget som et bakteppe fra begge avdelinger.  
 
Toppfotballstyret: 
 
Etter sesongslutt 2023 har minst 1 styremedlem valgt å trekke seg fra vervet, og styreleder har orientert om 
at han ikke har kapasitet til å være styreleder. Orientering er gitt til hovedstyret og valgkomitéen 14.11 
(vedlegg 2). I henhold til ØHILs vedtekter og organisasjonsmodell er da ikke kravet til roller dekket. 
 
Sverre er i kontakt med aktuelle ressurspersoner til et nytt styre, men etablering av et nytt styre er uansett 
en årsmøtesak.    
 

Vedtak: 
 
Omorganiseringen, der KEU legges under ØHIL fotball godkjennes.  
 
Gitt at kravet til styreroller i ØHIL Toppfotball ikke er dekket, har hovedstyret/daglig leder det formelle 
ansvaret for driften. Inntil et nytt styre velges, etablerer hovedstyret v. daglig leder en midlertidig 
organisering som best mulig dekker behovene, og har ansvaret for økonomiske forpliktelser og budsjett.  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 04.12.2023 

 

Saksnummer 60 

Saksbehandler Berte, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Budsjett 2024 

Bakgrunn:  
 
Vedlagt sakspapirene er første utkast til budsjett for 2024.  
 
På bakgrunn av status, er det ikke innkommet underlag fra Alpin og Hopp, og Sverre har utarbeidet 
budsjettet for Toppfotball, etter sparring med avtroppende styreleder som del av prosessen.  
 
Videre arbeid/justeringer av budsjettet kan gjøres etter årsoppgjøret og fram til årsmøtet i mars.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Hovedstyret tar første utkast til budsjett til etterretning. Berte følger opp idrettene med enkelte 
oppfølgingsspørsmål og innspill, og idrettene bes om underlaget for beregning av aktivitetsavgifter for 2024.  
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Møtedato 04.12.2023 

 

Saksnummer 61 

Saksbehandler Annehilde 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Status ØHIL håndball 

Orientering:  
 
Annehilde, leder av håndballstyret, orienterte om status i ØHIL håndball.   
 
Håndballstyret er lite, men jobber effektiv og bra, og gjør viktige prioriteringer i forhold til «hvor lista 
legges». Foreldreengasjement og rekruttering av flere hender til konkrete oppgaver er prioriterte områder, i 
tillegg til oppfølging av det sportslige tilbudet.  
 
For å forbedre flyten av oppgaver er vi i sluttfasen av å rekruttere en «håndball-koordinator» i en 
deltidsstilling. Etter at sportssjefen (Tobias) har redusert sin stilling fra 100% til 50% er det behov for en slik 
rolle, spesielt i forhold til praktiske oppgaver. Koordinering av oppgaver/ansvarsavklaringer mellom 
styreroller og de ansatte ressursene gjøres i tiden foran oss.  
 
Rekruttering av nye håndballspillere «nedenfra» er den viktigste, kortsiktige prioriteringen for ØHIL 
håndball. Et veldig godt tiltak denne høsten har vært at allidretten har hatt sine håndball-økter i Eikelihallen 
på lørdager, med stor bruk av egne ungdommer som ledere for treninger og ikke minst et svært vellykket 
avslutningsarrangement i «Loppetassen»-mode.  
 
Det er gjennomført et konstruktivt møte med Hosletoppen skole, som vil gjøre sambruket av Hoslehallen 
langt bedre for oss. Konkrete tiltak som nå kommer på plass er mer tilgang til arealer som har vært 
avstengt for oss.    
 

Styrets bemerkninger: 
 
Styret takker for en svært god og tillitsvekkende gjennomgang! 
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Møtedato 04.12.2023 

 

Saksnummer 62 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Midlertidig sportssjef i ØHIL bandy 

Orientering:  
 
Morten Vikanes er engasjert som midlertidig sportsjef i ØHIL bandy denne sesongen. Oppstart var 7. 
november.  
 
Kort informasjon om ansettelsen ligger her.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

  

https://ohil.no/sportssjef-pa-plass-i-ohil-bandy/
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Møtedato 04.12.2023 

 

Saksnummer 63 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Evalueringer 2014-2023 

Orientering:  
 
Etter avsluttet sesong har vi sendt ut et evalueringsskjema til våre aktive de siste 10 årene, og spørsmålene er i 
store trekk uendret, slik at det er mulig å dra noe informasjon ut av disse. Dette til tross for at omfanget av 
besvarelser varierer kraftig.  

Vedlagt sakspapirene er en sammenstilling for alle idretter, som også er sendt til idrettenes styrer og 
idrettsutvalget.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Styret anerkjenner at tilbakemeldingene ligger på et relativt jevnt nivå, med mindre variasjoner. Idrettene og 
idrettstuvalget bes bruke tilbakemeldingene aktivt, for å se hvor de har forbedringspotensiale. I tillegg ble 
det bemerket at det er uhensiktsmessig at ulike skjema brukes for sommer og vinteridrettene, ettersom det 
gjør det vanskelig å sammenligne på tvers. 
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Møtedato 04.12.2023 

 

Saksnummer 64 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Julestemning 

Orientering:  
 
Vårt tradisjonelle julemarked ble avhold på klubbhuset 25. og 26. november. Evaluering pågår, ettersom 
hverken antall gaver eller besøkende ikke var som tidligere og med en dertil lavere omsetning.  
 
Et høydepunkt den samme helgen var tenning av julelys på flaggstangen, der et stort antall barn fikk møte 
nissen. Et svært godt arrangement som ble ledet av Ungdomsutvalget fra A til Å.  
 
I år som i fjor blir det salg av juletrær! 
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 04.12.2023 

 

Saksnummer 65 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Møtekalender 

Bakgrunn:  
 
Forslagene er basert på tid til gjennomgang av årsregnskapet og i henhold til frister knyttet til foreslått dato 
for årsmøtet.  
 

Vedtak: 
 
Mandag 12. februar kl 1930 (årsregnskap 2023, budsjett 2024) 
Mandag 11. mars kl. 1930 (årsmøtesaker) 
Onsdag 20. mars (årsmøte med påfølgende styremøte) 
 
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 04.12.2023 

 

Saksnummer 66 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

 
Strategisamling 
Hovedstyret har tidligere gjennomført strategisamlinger, med involvering av alle idrettene på tvers av 
ØHIL. Sist gang var ved utarbeidelse av vårt gjeldende verdisett. Det er ønskelig å initiere en ny 
strategisamling i 2024 som vil ha fokus på hvordan vi som klubb skal leve ut disse verdiene. Hovedstyret vil 
initiere arbeidet i starten av 2024, med å sette opp en struktur for samlingen og involvering av idrettene, og 
har som mål å gjennomføre samlingen i Q3 2024. 
 
Kjørestopp 
Vi har fått støtte (290K) fra Bærum kommune til en pilot om transport i «ØHIL-ringen» vinteren 2024. 
Gjennomføringsfasen blir fra januar til mars.  
 
Vi har fått støtte til videreføring av «SFO-fotballen» til andre idretter, og det er planlagt en oppstart av 
«SFO-bandy» i januar og februar, for 1. og 2. klassingene ved Eikeli og Hosle skoler. De valgte dagene 
legges slik at de ikke kolliderer med «SFO-fotballen».  
 
Støtte fra stiftelse 
Vi har fått støtte (50K) til innkjøp av utlånsutstyr til skøyter/bandy fra Sparebankstiftelsen DNB. Det er kjøpt 
inn hjelmer, køller og pingviner/seler (støtter for  nybegynnere).  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

 


